
Protok6l nr L/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wfoctawek

w dniu 28 wrze3nia 2018r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11/13



W dniu 28 wrze:inia 2018 roku o godzinie 9:00 w sali nr 4 UrzQdu Miasta Wloclawek przy ul.
Zielony Rynek 11113 rozpoczety siq obrady L sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji, kt6rq
zwotat i ktorej przewodniczyf Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.

Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski otworzyf obrady L sesji Rady Miasta
Wloclawek, witajEc Prezydenta Miasta, Zastqpc6w Prezydenta Miasta, zaproszonych goici a

takie zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli medi6w, mieszkaric6w miasta oraz
rad nych uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski
stwierdzil, Ze na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listE
obecnoSci 23 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 28 wrzetinia br. sq prawomocne.
Lista obecno6ci radnych z L sesji Rady Miasta stanowi zafqcznik do protokofu,
Lista os6b uczestniczqcych w L sesji Rady Miasta stanowi zafqcznik do protokotu.
- przyjqcie protokolu z obrad XLIX sesji Rady Miasta
PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta
oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byl do wglqdu projekt
protokofu z obrad XLIX sesji Rady Miasta Wfoclawek Vll kadencji, kt6ra odbyla siq w dniu 14
wrzeSnia 2018 roku, z kt6rym radni mogli siq zapoznai iwnieSi ewentualne uwagi. Nie
zgloszono uwag, poprawek i uzupef nieri.
- zmiany do porzqdku obrad I sesii
PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski poinformowat, ie wtaz z

zawiadomieniami o obradach przeslany zostal porzEdek obrad, W zwiqzku z tym pan

Przewodniczqcy zwr6cif siq z zapytaniem czy ktoi z radnych pragnie zglosia do niego zmiany,
jednoczeinie przypominajqc, ie zgodnie z art.20 ust.4 ustawy o samorzqdzie gminnym do
zmiany w porzqdku obrad wymagana jest zgoda wnioskodawcy.

Wobec braku zgfoszeri Przewodniczqcy Rady Miasta przystqpii do realizacji porzEdku obrad.

Ad.2
Prolekt uchwafy zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek
na 2018 r. wraz z autopoprawkE.

Ad.3
Projekt uchwaty zmieniajqcel uchwalq w sprawie uchwalenia wieloletnie, prognozy
Finansowel na lata 2018 - 2028. Wrar z autopoprawkq.

Blok uchwal finansowych om6wi'la Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta informujEc, 2e

autopoprawka uchwaly bud2etowej wynika ze zwiqkszenia o kwotq 285.1G0 zl. dochod6w i

wydatk6w bud2etowych przeznaczonych na wypiatq iwiadczeri w ramach programu,,Dobry
Start". Ponadto Pani Skarbnik przedstawifa m.in. zmiany dotyczqce dochod6w w zakresie
pomocy spoiecznej, o6wiacie, edukacyjnej opieki wychowawczej oraz gospodarce
komunalne.l iochronie (rodowiska jak r6wnie2 wydatk6w w zakresie transportu ilqcznogci,



gospodarce mieszkaniowej, o6wiacie, gospodarce komunalnej iwydzielonych rachunkach
dochod6w. Ponadto Pani Skarbnik wyja6nifa, ie zmniejszono limit wydatk6w w 2018 r. na

zadaniu pn. ,,Region Nauk Scislych ll - edukacja przysztosci" o kwotq 45.500 zl. oraz na

zadaniu pn. ,,Budowa, rozbudowa, adaptacja i wyposaienie pomieszcze6 pod funkcje
plac6wek opieku riczo-wychowawczych (14-tki)" o kwotq 1.652.000 zl. Ponadto
wyodrqbniono zadanie pn.,,Przebudowa iwyposaienie budynku jednorodzinnego przy ul.
Lubnej 17 we Wlociawku z przeznaczeniem na funkcje plac6wki opiekuf czo-wychowawcze.j"
na lqcznq kwotQ naklad6w finansowych 1.662.000 zl. Zwiqkszony zostal limit wydatk6w w
roku 2019 na zadaniu,,Modernizacja budynku ZSE we Wtoclawku z uwagi na to,2e w wyniku
przeprowadzonego postqpowania przetargowego na realizacje tego zadania cena oferty jaka
wptynqfa do zamawiajqcego przekracza kwotq zaplanowanych Srodk6w finansowych na to
zadanie. Planuje sig zmniejszenie limitu zobowiazari na rok 2019 przy jednoczesnym
zwiqkszeniu limitu na rok 2021. w ramach zadania ,,Budowa drogi stanowiEcej alternatywne
potqczenie osiedla Michelin z osiedlem Pofudnie" z uwagi na planowane wznowienie prac
nad przygotowaniem dokumentacji projektowo-kosztorysowej, wymaganych zezwolei oraz
decyzji ZRiD.

Opinie Komisii Stalei o ww. oroiektach uchwal:
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na
2018 r. wraz z autopoprawkE rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Andrzej
Pafucki.

Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywnie zaopiniowaia r6wniei projekt
uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2018 - 2028. wraz z autopoprawkq. Opiniq przedstawil takze przewodniczqcy Komisji
rad ny Andrzey Palucki.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera dyskus.jq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki. kt6ry odnoszqc siq do kolejnej zmiany uchwaiy
budietowej stwierdzil, ze brakuje w niej Srodk6w w wysoko(ci 1 mln. zl. obiecanvch SLD
przez Prezydenta Miasta na transport zbiorowv w mieScie oraz podwyiki dla kierowc6w
MPK. Pan radny odni6sl siq r6wnie2 do sprawy zwiqzanej z uniewainieniem przetargu na
zakup autobus6w elektrycznych - wymagane jest 5% taboru, kt6rych zakup naleiy
zrealizowai zgodnie z ustawQ o elektro mobilno6ci do 2020r.
Gtos zabrat Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski. kt6ry zw16cil sie o
udzielenie informacji dotyczqcej zakupu wyposaienia dla Policji jakie obiecat Prezydent
Miasta, dlaczego te zakupy nie znalazty siq w uchwale budietowej.
Glos zabral radnv J6zef Mazierski, kt6ry odni6sl siq do przetargu ogioszonego przez
Prezydenta Miasta w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Dlugiej i przebudowy tej ulicy
na dwukierunkowq, zadanie to nie byto uwzglqdnione w bud2ecie miasta, choi jest
forsowane przez Prezydenta Miasta w zwiqzku z tym, dlaczego nie znalazfo siq ono w
przedfo2onej uchwale bud2etowej. Pan radny odni6sl siq takie do zadania budowv tzw. ,,14,'



na t"ubnej 17. W Swietle przekazanej przez PaniA Wiceprezydent Moraczewskq informacji
obiekt byt zabytkowy, zostaly w zwiqzku z tym pozyskane 6rodki nie bylo r6wnie2 mo2liwo6ci
innej lokalizac.ii. Obecnie w budiecie miasta inwestycja zostala oszacowana na 1.700 tys. zl.,

a .iesli chodzi o zabytkowy budynek to zostalo z niego jedynie ok.30 metrow 6cian na
podbudowie z cegty, natomiast pozostala czq6c obiektu jest zupelnie rozebrana a na tym
miejscu powstaty nowe fundamenty i Sciany. W zwiEzku z wczeiniejszymi informacjami
budynek jest zabytkowy i nie mo2e byi rozebrany natomiast obecnie wyglqda to zupefnie
inacze.j a zatem wcze6niejsza propozycja Pana radnego o rozebraniu obiektu i budowie
nowego byla stuszna. Pan radny stwierdzil, i2 zostal wprowadzony w biqd przez Paniq

Wiceprezydent Moraczewskq ijest to nauczka na przyszlo6i, aby nie sluchai zapewnief
Prezydent6w, lecz osobi6cie zapoznai siq z projektem, aby uniknEi ponoszenia

zwiqkszonych 5rodk6w nii planowanych w bud2ecie na przeprowadzenie inwestycji w
ramach wyodrqbnionego zada nia.

Glos zabrata Pani Maqdalena Korpola k-Komorowska Zastepca Prezvdenta Miasta ds.

rozwoiu iinwestvcii informujqc, ie przetarg na zakup autobus6w elektrycznych dla MPK nie

zostal formalnie uniewainiony, prowadzone sq rozmowy dotyczqce zwiqkszenia
dofinansowania, natomiast w sprawie ul. Dfugiej, kt6rej faktycznie nie ma w budzecie
wptynqla oferta na wykonanie koncepcji i dokumentacji projektowo-kosztorysowej z

paragrafu inwestycy.inego realizowanego przy udziale irodk6w zewnqtrznych, kt6ra bedzie
konsultowana z mieszkaf cami osiedla.
Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta. kt6ry przypomnial swoje zapytanie na temat
zakupu wyposaienia dla Policji. Ponadto Pan PrzewodniczEcy zapytai, czy prawdq jest, 2e

Pani Skarbnik jest przeciwna zakupowi dron6w na potrzeby Policji, takq informacjq Pan

PrzewodniczEcy posiada od Prezydenta Miasta. Pan Przewodniczqcy wyrazil ubolewanie z

powodu nieobecno:ici na sesji Prezydenta Miasta, gdyz rozwiafby on wiele wEtpliwosci w
zwiqzku z przedloionym i uchwafami.
Glos zabrafa Pani Janina Radzikowska Skarbnik Miasta, kt6ra udzielila odpowiedzi poza

mikrofonem.
Glos zabrai radnv J6zef Mazierski. kt6ry odni6st siq do wypowiedzi Pani Wiceprezydent na

temat ul. Dfugiej oraz okolicznoici towarzyszqcych temu zagadnieniu podczas obrad Komisji
Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta na posiedzeniu w dniu 25 kwietnia br. jak r6wniei
wypowiedzi na ten temat Pani Wiceprezydent oraz wystEpienia sp6lki Omega lnwest w tej
sprawie do Komisji w celu uzyskania opinii na temat poszerzenia ul. Diugiej. Pomimo braku
Srodk6w w budiecie temat jest forsowany przez Pana Prezydenta, Pan radny poinformowal,
2e mieszkahcy zlo2yli skargq na Prezydenta Miasta do Rady Miasta oraz petycjq w sprawie
zaniecha nia realizacii tego zadania.
Gfos zabrat radnv Zbisniew Lewandowski, ktory takze odniosf siq do sprawy przebudowy ul.
Dlugiej i przypomniat, ie Prezydent Miasta zapewniai, Ze inwestycja ta nie bqdzie
realizowana. Ponadto inwestycja spowodu.ie wyciqcie du2ej liczby kasztanowc6w, kt6re
rosnq przy ul. Dtugiej, ponadto pas drogowy kt6ry jest zbyt wqski spowodu.je wykupy
przylegiych grunt6w, co wymaga pewnych konsultacji. RozwiEzanie bezpieczeistwa i

dogodnego dojazdu do budowanego centrum handlowego moze opierae sie na innym
rozwiqzaniu, kt6re nie spowodu.je niedogodnoSci dla mieszkaric6w ulicy Dtugiej iokolic. Poza

tym jednokierunkowa ul. Chfodna zapewnia wyjazd w kierunku osiedla Zazamcze jak
r6wniez ul. Wqglowa zapewniajqca wyjazd w dw6ch kierunkach.



Glos zabraf radnv Krzvsztof Kowalski, kt6ry takze wypowiadajEc siq w sprawie ul. Dfugiej

zwr6cil uwagq na zapewnienie bezpieczehstwa pieszych na przej(ciach dla pieszych w
okolicy ul. Kolskiej i ul. Gniazdowskiego.

Po wyczerpaniu zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gfosowanie przyjqcie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia budzetu
miasta Wfoclawek na 2018 r. wraz z autopoprawkq.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 22 radnvch za podieciem ww. proiektu

opowiedzialo sie 16 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 5 gtosach wstrzvmuiacvch
s re.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie

dokonanego glosowanla, Rada Miasta Wloclawek podjefa uchwafq w zaproponowanym
brzmien iu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy
zmieniajqcej uchwaiq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018

- 2028, wrcz z autopoprawkq.
w wvniku glosowania przeprowadzonego z udziafem 22 radnvch za podieciem ww. proiektu

opowiedzialo sie 11 radnvch orzv braku glos6w przeciwnvch oraz 11 glosach

wstrzvm uiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania, Rada Miasta Wloclawek podjqla uchwalq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie zmian w organizacii Wielofunkcyjnej
Plac6wki Opiekuriczo-Wychowawczej we Wfoclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydzialu Polityki
Spotecznej iZdrowia Publicznego, ktory poinformowal, 2e obecnie centrum opieki nad

Dzieckiem przy ul.2ytniej 55 we Wlociawku tworza trzy plac6wki zapewniajEce lEcznie 50
miejsc: plac6wka opiekuiczo-wychowawcza typu soc.jalizacyjnego z liczbE miejsc 30,
przeznaczonej dla dzieci powyiej 7 roku 2ycia, plac6wka opiekuriczo-wychowawcza typu
socjalizacyjnego z liczbq miejsc 10, przeznaczona dla mlodzie2y powyie.i 14 lat, plac6wka

opiekuhczo-wychowawcza typu interwencyjnego z liczbq miejsc 10, przeznaczona dla dzieci
powyiej 7 roku 2ycia, przyjmowanych w przypadkach wymagajqcych natychmiastowego
zapewnienia opieki. Zgodnie z art. 230 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny
i systemie pieczy zastqpczej, liczba dzieci umieszczonych w plac6wkach opieku6czo -
wychowawczych o kt6rych mowa w art.229 ust. 1.-3 i7, po upfywie okresu, o kt6rym mowa
w art. 229 ust. 8, nie dtu2ejjednak ni2 do dnia 1 stycznia 2O2L t., nie moie byi wyisza ni2 30.
Specyfika budynk6w Centrum Opieki nad Dzieckiem przy ul. Zytniej 55 uniemo2liwia



rozpoczqcie procesu deinstytucjonalizacji i dostosowania do nowych przepisow prawa. W
zwiqzku ze zbli2ajqcym siq zako6czeniem okresu przejSciowego, Miasto Wloctawek
zrealizowafo inwestycje polegajqce na budowie dw6ch plac6wek opiekuiczo-
wychowawczych dla Centrum Opieki nad Dzieckiem. Dwie plac6wki, wchodzqce w sklad
Centrum, zostanE przeniesione do nowo wybudowanych obiekt6w przy ul. Jasnej. Placowki
te bqdq pefnity funkcje plac6wek typu socia lizacyjnego z miejscami interwencyjnymi, kt6re
zapewniq schronienie dla L4 dzieci w ka2de.j, pozbawionych calkowicie lub czq6ciowo opieki
rodzic6w. Podjqcie uchwaly umoiliwi prawidlowq realizacjq procesu deinstytucjonalizacji
pieczy zastqpcze.i oraz realizacjq zadah powiatu w zakresie zapewniania opieki i

wychowania.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwaiv:
Przedmiotowy projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,
Rodziny iOpieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Wiceprzewod n iczqcy Komisji
radny Jarosfaw Chmielewski.

Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszeri do udzialu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwafy
zmieniajEcej uchwalq w sprawie zmian w organizacji Wielofunkcyjnej Plac6wki Opiekuriczo-
Wychowawczej we Wtoclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udzialem 22 radnvch za podieciem ww. proiektu
uchwatv radni ooowiedzieli sie iednomvslnie, glos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie
nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego gtosowania, Rada Miasta Wlocfawek podjqla uchwalq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5
Projekt uchwaty w sprawie przeksztatcenia Plac6wki Opiekuriczo-Wychowawczej
,,MALUCH" we Wloclawku w dwie odrqbne plac6wki opiekuiczo-wychowawcze i
zapewnienia wsp6lnel obsfugi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz
specjalistycznej.

Projekt uchwaty om6wif Pan Piotr Bielicki Dyrektor Wydziafu Polityki Spoleczne.j iZdrowia
Publicznego, informujqc,2e zgodnie z art. 230 ustawy o wspieraniu rodziny isystemie pieczy

zastqpczej, liczba dzieci umieszczonych w plac6wkach opiekuiczo - wychowawczych, o
kt6rych mowa w art. 229 ust. 1-3 i 7, po uplywie okresu, o kt6rym mowa w art. 229 ust.8,
nie dluiej jednak nii do dnia l" stycznia 2021 r., nie moie byi wyzsza ni2 30. W zwiqzku ze
zbli2ajqcym siq zakodczeniem okresu przejSciowego, Miasto Wfociawek zrealizowalo
inwestycjq polegajqcq na budowie 14-osobowej plac6wki opiekuhczo-wychowawczej. W



dotychczas funkcjonujqcej plac6wce przy ul. Sielskiej 3 zostanie zmniejszona liczba miejsc z

30 do 21, a nowo wybudowana plac6wka bqdzie pelniia funkcjq plac6wki typu
s pecja listycz no-te ra pe utycznego, socjalizacyjnego z miejscami interwencyjnymi i zapewni
miejsce tymczasowego pobytu dla 14 dzieci, wymagajqcych specjalistycznej opieki,
pozbawionych calkowicie lub czq6ciowo opieki rodzic6w. Podjqcie uchwaty umo2liwi
prawidlowq realizacjq procesu deinstytucjonalizacji pieczy zastqpczej, zapewnienie
plac6wkom wsp6lnei obstugi ad ministracyjnej, finansowej, organizacyjnej ispecjalistycznej
oraz realizacjq zadai powiatu w zakresie zapewniania opieki iwychowania.

Ooinia Komisii Statei Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwafv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.la Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Wiceprzewod n iczacy Komisji

rad ny Jaroslaw Chmielewski.

Nastqpnie PrzewodniczAcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagad nien iem.

z uwagi na brak zgfoszen do udziatu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia
Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
przeksztatcenia Plac6wki Opieku6czo-Wychowawczej ,,MALUCH" we Wlocfawku w dwie
odrqbne plac6wki opieku iczo-wychowawcze i zapewnienia wsp6lnej obslugi

administracyjne.j, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej.
W wvniku gfosowania orzeprowad zonego z udziaiem 22 radnvch za podieciem ww. oroiektu
uchwafu radni ooowiedzieli sie iednomvslnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierd zono.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania, Rada Miasta Wioclawek podjqla uchwalq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.5
Projekt uchwaty zmienlaiqcej uchwalq w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta
Wloclawek do zaciagania zobowiqza6 przekraczaiqcych rok budietowy /Modernizacja
budynku Zespolu Szkril Ekonomicznych we Wloclawku /,

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Roman Stawisinski
informujqc, i2 Rada Miasta Wloctawek Uchwalq Nr XLlll/40/2018 z dnia 27 kwietnia 2018 r.

upowa2nita Prezydenta Miasta Wlocfawek do zaciqgania zobowiqzari z tytulu um6w
zwiqzanych z realizacjq zadania inwestycyjnego ujqtego w Wieloletniej Prognozie
Finansowej pod nazwq ,,Modernizacja budynku Zespolu Szk6l Ekonomicznych we
Wlocfawku", do kwoty 6000000 zl. w latach 2018-2020, Przeprowadzone postepowanie
przetargowe, wskazuje,2e aby zawrzei umowq z wykonawcq robot zadania inwestycyjnego
,,Modernizacja budynku Zespolu Szk6f Ekonomicznych we Wloclawku" konieczne jest



zwiqkszenie limitu upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania zobowiEza6,
do kwoty 8 740 000 zl.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. proiekcie uchwalv:
Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Bud2etu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawii Przewodniczqcy Komisji radny
Andrzej Palucki.

Nastepnie Przewodniczacy Rady Miasta poinformowaf, ie otwiera dyskusjq nad ww.
zagad nieniem.

W dvskus ji udziat wzieli:
Gtos zabrata radna Olga Krut-Horonziak, kt6ra zwr6cila siq o podanie liczby oferent6w na

wykonanie powy2szego zadania oraz jakie przyczyny spowodowaty podniesienie warto5ci
zadania o 25yo co zostalo wskazane w uzasadnieniu do uchwaly do kwoty 1.700 ty6. zf,

Zdaniem Pani radnej po raz kolejny wystqpuje du2a rozbieinoii pomiqdzy wartosciE
kosztorysowE zadania inwestycyjnego zaproponowanE przez zamawiajEcego a warto5ciq
oferowanq przez wykonawc6w w procesie przetargowym, byi mo2e jest to dyktat jednego
oferenta.
Gfos zabral Pan Roman Stawisi6ski Dvrektor Wvdzialu Inwestvcii, kt6ry poinformowal, 2e

sprawa dotyczy jednego oferenta, kt6ry zaproponowal wskazanq w umowie kwotQ. Jak
wyjaSnif Pan Dyrektor powyzsza sytuacja spowodowana jest dynamikq wzrostu koszt6w prac

budowalnych oraz matym zainteresowaniem przedsiqbiorc6w do podejmowania sie
wykonywania zadad inwestycyjnych w samorzqdach, jest to tendencja o96lnopolska. W celu
podjecia dzialai realizacyjnych oraz w trosce o dyscyplinq finansowq zaproponowane
zostafo przez Pana Prezydenta przedlo2one rozwiqzanie. Z uwagi na fakt, iZ jest to zadanie
publiczne, realizacji zadania podjqlo siq konsorcjum dw6ch firm. Jest to firma Kamaro z

Gdafiska oraz firma Kabo z Wloctawka.
Glos zabral Wiceorzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczyriski, kt6ry zwr6cil siq z

zapytaniem jakie byiyby hipotetyczne skutki niepodjqcia przez Radq Miasta ww. uchwaty.
Czy bQdzie to sytuacja podobna jak w przypadku basenu miejskiego, kt6ry zostal wyfqczony z

u2ytkowa nia na ponad rok.
Glos zabral radnv Krzvsztof Grzadziel. kt6ry odni6sf siq do sytuac.ii gospodarczej, problem6w
zwiqzanych z brakiem firm na rynku pracy realizujqcych inwestyc.ie, wzrostem cen usfug
kt6ry temu towarzyszy, wzrost cen jak r6wnie2 ni2u demograficznego w(r6d dzieci i

mlodzieiy z uwagi na spadek dzietnosci rodzin, kt6ry powoduje brak pracownik6w na rynku
pracy. Pan radny zwr6cil uwagq, ie lawina wzrostu cen bqdzie rosla i ta sytuacja dotyczyi
bqdzie r6wniei naszego miasta. A zatem naleiy siq zastanowii, czy w roku przyszlym nie
wystqpi sytuacja jeszcze wiqkszego wzrostu koszt6w, kt6re trzeba bqdzie przeznaczyi na
realizacje zaplanowanej inwestycji, gdyi machina inflacji w Polsce zaczyna siq rozwijai.
Ponadto obserwuje sie dysproporcje ilo(ciowe pomiqdzy osobami czynnymi zawodowo a

tymi kt6rzy sq emerytami oraz tymi kt6rzy planujE przej6cie na emeqdurQ w najblizszym
czasie. Zdaniem Pana radnego naleiy przyjEi propozycjq Pana Prezydenta, gdyz informac.ie
dotyczqce wzrostu cen w zakresie ustug inwestycyjnych, jakle plynq z terenu kraju
powodujq, ie nie nale2y siq spodziewai obni2ki stawek.



Glos zabrai Pan Roman Stawisiriski Dvrektor Wvdzialu Inwestvcii kt6ry wyjainit, 2e

Prezydent Miasta proponujEc podjecie ww. dzialari bral pod uwagq tendencje panujqce na

rynku, ponadto w tej kwestii inne samorzqdy posifkujq siq udzielaniem zaliczek wla6nie po

to, aby wykonawcy przetrwali na rynku pracy oraz zatrzymaniem wykonawc6w na rynku
lokalnym. A zatem uniewainienie przetargu w zwiqzku z niepodjqciem uchwaly mogloby
skutkowai brakiem wykonawcy, wzrostem cen oraz kosztami utrzymania budynku
wyfqczonego z uiytkowania jakie poniosloby miasto.

Po wyczerpaniu zgiosze6 do udziaiu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia
PrzewodniczEcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjgcie projektu uchwaiy
zmieniajqcej uchwafq w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciqgania
zobowiqzan przekraczajqcych rok bud2etowy /Modernizac.ia budynku Zespolu 5zk6f
Ekonom icznych we Wloctawku /.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo z udziaiem 22 radnvch za podieciem ww. proiektu
uchwalv opowiedzialo sie 21 radnvch orzv braku qlos6w przeciwnvch oraz 1 glosie
wstrzVmuiacvm sie.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania, Rada Miasta Wloctawek podjqla uchwalq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaiy w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wfoclawek do zaciagniecia
zobowiqzania przekraczajqcego rok budietowy na zawarcie umowy na asyste technicznE i

konserwacjq oprogramowania uiytkowego Zintegrowanego Systemu Wspomagania
Zarzadzania Miastem - Svstem OTAGO.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Jaroslaw Bartkowiak Dyrektor Biura
lnformatyzacji, kt6ry wyja6nil, 2e Rada Miasta Wioctawek Uchwaiq Nr XL/L312O1-8 z dnia 27
marca 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej na lata 2018-2028
powierzyta Prezydentowi Miasta Wtoclawek realizacjq zadania pod nazwE ,,Asysta
techniczna i konserwacja oprogramowania uZytkowego Zintegrowanego Systemu
Wspomagania TarzEdzania Miastem - System OTAGO", Do uruchomienia procedury
skutkujEcej zawarciem umowy z wykonawcq niezbqdne jest upowa2nienie Prezydenta
do zaciEgniqcia zobowiqzania na realizacjq zadania. Wobec powyzszego proponuje siq
podjqcie niniejszej Uchwafy Rady upowainiajqcej Prezydenta Miasta do podpisania umowy z

wykonawcq na realizacjq powyiszego zadania.

Opinia Komisii Stalei Radv Miasta o ww. oroiekcie uchwafv:
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawil przewodniczqcy Komisji radny
And rzei Pafucki.



Nastqpnie PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskus.iq nad ww.
zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszeri do udzialu w dyskusji na temat procedowanego zagadnienia
Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod giosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie
upowa2nienia Prezydenta Miasta Wfociawek do zaciqgniqcia zobowiqzania przekraczajqcego
rok budietowy na zawarcie umowy na asyste technicznE i konserwacjq oprogramowania
u2ytkowego Zintegrowanego Systemu Wspomagania Zarzadzania Miastem - System
OTAGO.

W wvniku gfosowania przeorowadzoneqo z udziatem 20 radnvch za podieciem ww. proiektu

uchwalv radni ooowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie

nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego gfosowania, Rada Miasta Wloclawek podlqta uchwafq w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

Ad.8
zamkniQcie obrad.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski dziqkujqc wszystkim za udzial w
obradach poinformowal, ie wobec zrealizowania porzEdku posiedzenia zamyka obrady L

sesji Rady Miasta Wloclawek w dniu 28 wrzesnia 2018r.

Zakoriczenie obrad godz.1099
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RADNY HENRYK MIELCZARCZYK

zafaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach L sesji Rady Miasta Wloclawek.

2. Lista os6b uczestniczqcych w L sesji Rady Miasta Wlocfawek.

7.

4.

Uchwaia Nr Lh29/2oI8 Rady Miasta Woclawek z dnia 28 wrze(nia 2018r.

zmieniajqca uchwafg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wfociawek na 2018 r'

Uchwata Nr L/130/2018 Rady Miasta Wioclawek z dnia 28 wrzesnia 2018r'

zmieniajEca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata

2018 - 2028.

Uchwala Nr VL3L/20I8 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 wrzesnia 2018r.

zmieniajEcej uchwaiq w sprawie zmian w organizacji Wielofunkcyjnej Plac6wki

Opieku6czo-Wychowawczej we Wtocfawku.

Uchwala Nr tlL32l2oI8 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 28 wrze6nia 2018r'

w sprawie przeksztalcenia Plac6wki Opiekuriczo-Wychowawczej,,MALUCH" we

Wloclawku w dwie odrqbne plac6wki opieku riczo-wychowawcze i zapewnienia

wsp6lnej obslugi adm in istracytnej, finansowei, organizacyjnej oraz specjalistycznej

Uchwala Nr t/I3312o78 Rady Miasta Wloclawek z dnia 28 wrzesnia 2018r.

zmieniajEcei uchwalq w sprawie upowa2nienia Prezydenta Miasta Wtoclawek do

zaciagania zobowiqzari przekraczajqcych rok bud2etowy /Modernizacja budynku

Zespolu Szk6l Ekonomicznych we Wloclawku /.

Uchwala Nr L/!34/2o78 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 28 wrzesnia 2018r'

w sprawie upowainienia Prezydenta Miasta Wloclawek do zaciEgniqcia

zobowiqzania przekraczajqcego rok bud2etowy na zawarcie umowy na asystq

technicznq i konserwacjq oprogramowania u2ytkowego Zintegrowanego Systemu

Wspomagania Tarzadzania Miastem - System OTAGO.

5.

o.

8.

Protok6l sporzadzila:
lolanta Skladanowska
Gl. Specjalista BRM,
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